
Datum van indiening: 20 april 2022 

 

Mondelinge vraag van de heer Gilles Verstraeten aan de heer Sven Gatz, collegelid 

bevoegd voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: De Ronde van Brussel voor de opleidingssector 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

Na de Ronde van Brussel bij de Nederlandstalige scholen heeft de VGC ook een gelijkaardig 

initiatief georganiseerd voor de opleidingssector, deze keer onder de noemer ‘Brussel aan de 

slag!’. Het is ook opgenomen in het Management- en Operationeel plan 2020-2026 van de 

algemene directie Onderwijs & Vorming.  

 

Tussen september 2021 en januari 2022 werden verschillende opleidingsverstrekkers en 

werkgevers bevraagd over drie thema’s: instroom-doorstroom-begeleiding naar werk, 

werkervaring en opleiding-duaal leren. Taal en meertaligheid kwam als rode draad door de 

verschillende thema’s en de vraagstelling in elke sessie aan bod.  

 

Tijdens het debat over duaal leren op 18 maart gaf u mee dat de kernpartners Tracé Brussel, het 

Huis van het Nederlands en Abrusco de daaruit vloeiende aanbevelingen over duaal leren zullen 

onderzoeken en uitwerken tot concrete acties. 

 

Daarom had ik graag volgende vragen gesteld: 

 

- Kunt u het rapport over de resultaten van de participatieronde voorstellen? 

- Welke opleidingsverstrekkers, werkgevers en andere actoren werden bevraagd? Op 

welke manier kwam taal en meertaligheid aan bod? 

- Hoe gaat de VGC aan de slag met de ontvangen feedback en de aanbevelingen in het 

rapport? Welke acties zullen de kernpartners houden, bijvoorbeeld met betrekking tot 

duaal leren? 

 

 

Met de meeste hoogachting,  

 

Gilles Verstraeten 

Raadslid VGC 


